



15th June

12:35 am

Complexe C'élégio

RACE'HER PROJECT

Speakers

Christophe PROFIT, Responsable Commercial et Marketing
Sales and Marketing Manager



.....

Onroak Automotive a décidé de lancer un programme de détection mondiale des talents féminins du sport automobile.

Dans le cadre d'un programme en catégorie sport prototype LMP basé sur les séries mises en place par l'ACO, Onroak Automotive entend finaliser un équipage féminin le plus performant possible.

Le programme a débuté par un engagement en Asian Le Mans Series dès 2017. Il se poursuivra la deuxième année en European Le Mans Series et enfin, la troisième année, au travers du Championnat du Monde (FIA WEC) en participant aux 24 Heures du Mans.

Ce projet s'adresse essentiellement aux femmes pilotes. Mais pas seulement, l'ambition est également d'intégrer à l'équipe de préparation des femmes ingénieurs, mécaniciennes et sur l'ensemble des postes opérationnels du team.

Onroak Automotive has decided to launch a program for the worldwide detection of female talent in motorsport. As part of a program in the "LM P" sport-prototype category, based on the series put in place by the ACO, Onroak Automotive endeavours to put the means in place to assemble the best possible female team.

After a selection phase, the program began with an entry in the Asian Le Mans Series from 2017. It will then continue in the second year in the European Le Mans Series, and lastly, in the third year, through to the World Endurance Championship (FIA WEC) by taking part in 24 Hours of Le Mans. This project is primarily aimed at female drivers, but they are not the only target, as the aim is also to integrate female engineers and mechanics into the preparation crew, as well as in all the operational positions in the team.